



华夏中文学校南部分校
Huaxia South Chinese School

PO Box 410, Marlboro, NJ 07746
(732) 701-7388 | info@hxsouth.org | www.hxsouth.org



English version at the bottom | [View as Webpage](#) | [School Calendar](#) | [Floor Map](#)

老师们，同学们和家长们，大家好！

本周六（1/19）下午中文学校计划 1:30 正常开始。周末有雪，请大家留意学校通知。

本期周报主要内容有 **春节礼品发放**，**春节活动安排**，**迎新春壁画展**，**侨报华夏园地南部专刊**和**春季课程注册**。

1. 春节礼品：春节快到了，学校给每个注册学生家庭准备了一份新年礼物，计划在 19 号下午第二节课开始在 PTA 桌发放。请留意学校通知。未注册学生请尽快注册。

2. 春节表演与聚餐：2019 春节庆祝活动定于 2 月 2 日举行，大至安排是下午 2:20-4:30 在礼堂文艺表演，5:00-6:30 在餐厅聚餐，6:00 以后有魔术师表演，抽奖，灯谜，小游戏等活动。

本周六与下周六可以在 PTA 桌购买本次活动的餐票：成人\$10，儿童\$5。除非天气原因活动改期，将不予退票。如有疑问，请与家长会会长赵昀联系。

3. 迎新春壁画展：每年由教务长汪洁老师主持，和春节联欢会同时进行的《迎新春》壁画展一直广受家长和学生关注欢迎。为方便学生们参加壁报展，学校已经准备好了标准纸张，本周将由各班老师发到学生手上。

主题：猪年吉祥，快乐飞扬

要求：可以自己独立完成，也可以兄弟姐妹或父母全家一起画。画面要喜庆、吉祥、积极向上、颜色符合中国传统新年色调。请在正面写上姓名，班级。

收集时间：请下周（1/26）带来交给班级老师。

4. 华夏园地南部专刊：1 月 11 号出版的侨报，发表了华夏园地南部分校专刊，刊登了高年级学生习作，也介绍了南部分校的活动。详细内容请看附件。希望广大同学积极写作，向廖山漫老师投稿。

5. 春季课程注册进行中，部分秋季注册已满的课程将会有新名额。

我们设有学前班，拼音班，一至九年级，和 AP 中文等十二个年纪的普通中文课，一至五年级及成人六个年级的双语班 (CSL)课程。

我们还为成人和少儿开设了三十多种文化课和俱乐部，详情请看附件清单。欢迎[尽早注册](#)，如有问题请联系校务长曹红（regadmin@hxsouth.org）。

感谢你们的参与和支持！我们周六见！

赵巍
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

Happy New Year!

On Jan 19th Saturday, the school plans start at 1:30PM as usual. There is snow on the weekend, please pay attention to the school notice.

1. Gift Distribution: The Chinese New Year is coming soon. We have prepared New Year gifts for each registered student family. It is scheduled to be distributed at the PTA table on the afternoon of the 19th and 26th. Please pay attention to the school notice.

2. Chinese New Year Celebration is scheduled for Saturday, Feb 2nd 2019, 2:00 - 8:00PM at the Marlboro High School.

The day will begin with cultural performances at around 2:20PM at auditorium. Then dinner will held at cafeteria around 5:00PM followed by fun activities, including magician show, Chinese riddles and sweepstakes.

The dinner tickets will be sold on PTA desk this Saturday, \$10 for adult and \$5 for children. Those tickets are non-refundable unless the celebration was canceled due to inclement weather.

3. Chinese New Year Poster Exhibition: The annual poster exhibition held at the same time as the Chinese New Year celebration has been widely welcomed by parents and students. Dean Jie Wang has prepared the paper and will distribute to the students this week.

Theme: Lucky Year of the Pig, Happy Flying

Requirements: Students can do it themselves, or draw together with their brothers and sisters or their parents. The picture should be festive, auspicious, positive, and the color conforms to the traditional Chinese New Year color. Please write your name and class on the front.

Due Date: Bring to the class teacher next week (1/26)

4.Qiao Bao Huaxia South Special Edition: The Overseas Chinese Newspaper published a special issue of the Huaxia Garden for Huaxia South. It not only published the work of senior students but also introduced the activities of Huaxia South. Please see the attachment for details. We hope more students will write and submit their contributions to Ms. Liao Shanman in future.

5.S pring semester registration has begun. Please [review our class list](#) for more information.

Please [click here to register](#). If you have any questions, please contact Connie Cao(regadmin@hxsouth.org).

With warm regards,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School

华夏南部中文学校 Huaxia South Chinese School at Marlboro, NJ					
2018-2019 文化课程 Cultural Class					
课程	Class	Teacher	Classroom	Session	Age Limit
杜老师儿童舞蹈	Ms Du's Children Dancing	杜康宁	Cafeteria 1	3:30-4:20	>= 6
张老师儿童绘画	Ms Zhang's Children Drawing	张慧芬	E125	3:30-4:20	>= 4
刘老师美术与手工	Ms Liu's Fine Art and Crafts	刘刚门	E111	3:30-4:20	>= 6
少儿武术小班	Children Martial Art 1	张锦鹏	Cafeteria 4	3:30-4:20	>= 4
少儿武术大班	Children Martial Art 2	张锦鹏	Cafeteria 4	3:30-4:20	>= 6
儿童中国结	Chinese Knot	李娟	A103	3:30-4:20	>= 10
儿童拉丁舞	Children Latin Dance	马咏	Hallway	3:30-4:20	>= 5
少儿扯铃	Youth Chinese Yoyo	Kevin Lam	Cafeteria 2	3:30-4:20	>= 8
少年击剑	Cadet Fencing	Mac Shaker	Small Gym	2:30-3:20	>= 12
儿童击剑	Youth Fencing	Mac Shaker	Small Gym	3:30-4:20	>= 7
国学经典诵读启蒙	Chinese Classical Reading for Kids	廖山虞	A105	3:30-4:20	>= 7
瑜伽一班	Yoga-1	沈惠民	D108	2:30-3:20	>= 15
瑜伽二班	Yoga-2	沈惠民	D108	3:30-4:20	>= 15
明星塑身健美班 1	Devil Body Fitness Class 1	马咏	Hallway	1:30-2:20	>= 16
明星塑身健美班 2	Devil Body Fitness Class 2	马咏	Hallway	2:30-3:20	>= 16
成人舞蹈	Adult Dancing	杜康宁	Cafeteria 1	2:30-3:20	>= 18
摄影俱乐部	Photography Club	王剑	A109	3:30-4:20	>= 12
成人太极班	Adult Tai Chi	张锦鹏	Cafeteria 4	1:30-2:20	>= 12
成人武术班	Adult Martial Arts	张锦鹏	Cafeteria 4	2:30-3:20	>= 12
成人乒乓球俱乐部	Adult Ping Pong Club	待定	Cafeteria 2	1:30-3:20	>= 16
成人声乐一班	Adult Vocal 1	张妮娜	D114	1:30-2:20	>= 12
成人声乐二班	Adult Vocal 2	张妮娜	D114	2:30-3:20	>= 12
成人击剑	Adult Fencing	Mac Shaker	Small Gym	2:30-3:20	>= 17
戏曲艺术初中级班	Chinese Opera Performance	贾永红	E119	3:30-4:20	>= 18
少儿棋类俱乐部	Children Chess Club	王敏	A104	3:30-4:20	>= 4
小学数学俱乐部	Elementary School Math club	Dave Yi	A115	3:30-4:20	>= 4
初中数学俱乐部	Middle School Math club	黄志杰, 林巨人	A117	3:30-4:20	>= 8
高中数学俱乐部	High School Math club	吕志涛	A119	3:30-4:20	>= 10
乐高机器人俱乐部	Lego Robotics Club	Allen Liu, Bradley Xu	A106	3:30-4:20	>= 9
公开论坛式辩论	Public Forum Debate	Katherine Liu	A123	3:30-4:20	>= 12
英文阅读俱乐部	English Reading Club	Sophie Zhang	A125	3:30-4:20	>= 6
领导力与谈判力俱乐部	Leadership & Communication Club	Marino Luo	A121	3:30-4:20	>= 10

